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T.C. 
KEPEZ BELEDİYESİ 

MECLİS BAŞKANLIĞI 
 

SEÇİM DEVRESİ  :30.03.2014 
TOPLANTI TARİHİ :06.02.2019 
TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 
TOPLANTI GÜNÜ  :ÇARŞAMBA 

 
TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 
5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca ŞUBAT 2019 Olağan Meclis Toplantısı 
06.02.2019 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 06.02.2019 tarihli Meclis Toplantısında 
Belediye Meclis Üyeleri Emin BACAK ve Ozan TOPSOY’un haricinde tüm Meclis üyelerinin hazır 
bulundukları görülmüştür.  
 

2019 ŞUBAT AYI OLAĞAN MECLİSİ 
 

ÖMER FARUK MUTAN: 2019 Şubat Ayı Olağan Kepez Belediye Meclisi çoğunluk var. Açacağım. 
Biraz önce ifade ettim ama kayda girmemişti. Şu anda canlı da yayınlanıyor. Gelibolu’dan konuklarımız 
var. Belediye Meclis Üyemiz Arif TAŞ abimizle İl Genel Meclis Üyemiz Ali KOÇ abimiz aramızdalar. 
Hoş geldiniz. Biliyorsunuz yasa gereği Meclis sonuna kadar izlemek gibi bir hakkı var. Arif Bey sorunca 
tabi izlersiniz sonuna kadar dedim. Herkesin hakkı var. Gelip izleyebilir. Onu söyleyeyim ve isterseniz 
gündeme geçelim. İki arkadaşımız yok. Emin ile Ozan yok galiba. Biri dükkanı boş bırakamamış. Biri de 
denizde imiş. Evet Erhan Bey gündemi alalım.  

ERHAN BEKTAŞ:  

 GÜNDEM: 

1. Belediyemiz Zabıta ve İtfaiye Personelinin Maktu ücretlerinin tespiti hususunun görüşülmesi, 
2. Sözleşmeli personel çalıştırılması hususunun görüşülmesi, 
3. 2019 Yılı Gelir Tarifesine ek, Şehit Piyade Ats. Üst. Çav. Kıvanç KAŞIKÇI Kapalı Pazar Yerinde 

kullanılması durumunda Fuar Yeri tahsis ücretinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi, 
4. Belediyemizce her yıl geleneksel olarak düzenlenen ve 2019 yılında 51’incisi düzenlenecek olan 

Geleneksel Yağlı Pehlivan Güreşlerinin ve Kayısı Festivali Sünnet Şöleni’nin tarihlerinin 
belirlenmesi hususunun görüşülmesi, 

5. Belediyemiz Meclisi’nin 03.10.2018 tarih ve 2018/175 sayılı kararı ile kabul edilen Kepez 
Belediyesi Evde Bakım Hizmetleri Yönetmeliğinin 8’inci maddesinde değişiklik yapılması 
hususunun görüşülmesi, 

6. Belediyemiz Meclisi’nin 02.09.2015 tarih ve 2015/137 sayılı kararı ile kabul edilen, Kepez 
Belediyesi Kreş ve Gündüz Bakımevleri Yönetmeliğinin 5’inci maddesinin (c) ve (d) bendinde 
değişiklik yapılması hususunun görüşülmesi, 

7. Belediyemiz Meclisi’nin 06.02.2013 tarih ve 2013/27 sayılı kararı ile kabul edilen Kepez 
Belediyesi Sosyal Yardım Yönetmeliğinin 4’üncü maddesinin (ç) ve (d) bendinde değişiklik 
yapılması hususunun görüşülmesi, 
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8. Belediyemiz Meclisi’nin 02.09.2015 tarih ve 2015/141 sayılı kararı ile kabul edilen Servis Araçları 
Hizmet Yönetmeliğinin, 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 14’üncü maddesinin 
(a) bendi ve 15 inci maddesinin (b) bendine göre yeniden düzenlenmesi hususunun görüşülmesi, 

9. Belediyemiz Meclisi’nin 05.02.1999 tarih ve 1999/09 sayılı kararı ile kabul edilen Belediye Zabıta 
Yönetmeliği’nin 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 15’inci maddesinin (b) 
bendine göre yeniden düzenlenmesi hususunun görüşülmesi, 

10. 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 15 inci maddesinin (b) bendine göre Kepez 
Belediyesi Kayıp ve Buluntu Eşya Uygulama Yönetmeliği çıkarılması hususunun görüşülmesi, 

11. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/11 sayılı kararı ile komisyona sevk edilen, Yazı 
İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki, Çalışma, Yönetmeliğinde değişiklik yapılması hususunun 
görüşülmesi, 

12. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/12 sayılı kararı ile komisyona sevk edilen, Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürlüğü Görev, Yetki, Çalışma Yönetmeliği hususunun görüşülmesi, 

13. Belediyemiz Meclisi’nin 01.08.2018 tarih ve 2018/149 sayılı kararının görüşülmesi, 
14. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/14 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk 

edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 570, 5741'de 
kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

15. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/15 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk 
edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 570, 5741'de 
kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı, 

16. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/24 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk 
edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D, Ada: 
523, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği, 

17. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/25 sayılı kararı ile İmar Komisyonu’na sevk 
edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-14D-4C, Ada: 
523, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, 
 

18. Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Mart ayında yapacağı Meclis toplantı gün tespiti, 
19. Kapanış. 

 

ÖMER FARUK MUTAN:  Evet yazılı önergesi olan var mı? Sözlü? Yoksa ilgili gündemin Belediye 
Meclis gündemi olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet oy birliği ile gündemimiz 
kabul edildi. İsterseniz usul açısından gündeme geçmeden Halil arkadaşıma döneyim. Tutanaklar önceden 
geldi. Usul açısından böyle yapıyoruz zaten. Okudunuz mu? Bir eksiğimiz var mı?  

HALİL UYANIK: Sayın Başkanım, Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. Sözleşmeli Avukat kararında 
arkadaşlar rakamla yazmışlar ücreti. Halbuki parasal konularda rakamın yanına bence ben öyle 
düşünüyorum, yazı ile de yazılması gerektiğine inanıyorum. Arada nüans farkı var. Başka da bir şey yok. 
Başka da bir hata,  eksik göremedim.  

ÖMER FARUK MUTAN:  Evet teşekkür ediyoruz.  Tabi yeni Yazı İşleri Müdürümüz rüştünü 
ispatlamaya dönük böyle ilk oturumun Meclis’de değil mi?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Neyse bunlar zaten tutanaklara girecek konuşmalarımız.  Onlar zaten 
kendiliğinden düzeltilmiş oldu. Bunu bir dip not olarak düşün yalnız. Tamam. Başka söz almak isteyen var 
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mı tutanakların okunması ile ilgili? Peki tutanakların, Meclis Toplantı Tutanakların okunduğunun kabulünü 
oylarınıza sunuyorum. İşaret buyurun lütfen. Evet oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündeme geçiyoruz.  

ERHAN BEKTAŞ: Bir, Belediyemiz Zabıta ve İtfaiye Personelinin Maktu ücretlerinin tespiti hususunun 
görüşülmesi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet Yılmaz Bey buyurun.  
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar uygulamaya gelmiş olan. Kendi duruşumuz var burada. Üst 
sınırdan beliyoruz biliyorsunuz maktuları. Söz almak isteyen varsa söz vereceğim. Yoksa 305,00 TL 
(üçyüzbeş) aylık maktu üst sınırı oylarınıza sunacağım. Buyurun.  
 
HALİL UYANIK: Şimdi Başkanım kadrosu Zabıta veya İtfaiye ama değişik birimde çalışıyor.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Bizde yok şu anda.  
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
 
HALİL UYANIK: İşte ben onu soruyorum.  
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi. 
 
HALİL UYANIK: Tamam.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Öyle. Ama bizde yok. Başka söz almak isteyen? Yoksa arkadaşlar gündemin 
birinci maddesindeki Zabıta ve İtfaiye Personelin maktu ücretlerini üst sınır olan 305.00 TL (üçyüzbeş) 
aylıktan kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir.  
 
ERHAN BEKTAŞ: İki, sözleşmeli personel çalıştırılması hususunun görüşülmesi.  
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Kimle ilgiliydi bu? Murat ile ilgili değil mi? 
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Murat KORKMAZ ile ilgili arkadaşlar. Biliyorsunuz bir önceki Mecliste 
onunla ilgili Sözleşmeli Personel Çalıştırılması kararını almıştık. Bu ay da işte ücretleri belirlenecek. 
Tekniker noktasında kendisi. Makine Teknikeri kendisi. Vereceğimiz rakam 2.401,00 (ikibindörtyüzbir)-
TL. Diğerleri çok ilgilendirmiyor. Onlar ekleniyor zaten.  
 
YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: O toplam eline geçecek rakam. Evet arkadaşlar söz almak isteyen var mı? 
2.401,00 (İkibindörtyüzbir)TL net eline geçecek ücret meclisçe belirlenmesini oylarınıza sunuyorum. 
Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Üç.  
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ERHAN BEKTAŞ: 2019 Yılı Gelir Tarifesine ek, Şehit Piyade Ats. Üst. Çav. Kıvanç KAŞIKÇI Kapalı 
Pazar Yerinde kullanılması durumunda Fuar Yeri tahsis ücretinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi. 
 
ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar bu konu Başkanlık gündemine nereden girdi derseniz, geçen yıl 
yapılan Avcılık ve Atıcılık Fuarı, Agonya Fuarcılık A.Ş. yapmıştı. Fuar organizasyonu yapıyor bunlar. İlki 
gerçekleştirmişti. Bu sene de Mayıs ayında yapmayı düşündüğü bir fuar var. Bunu da bir bedel karşılığı 
vermemiz gerekiyor. Biz de çok ürkütmeden geçen yıl mesela para bile almadık bu işten. Dedik ki milletin 
ayağı alışsın. Bu işi şu anda Çanakkale’de bu firma yapıyor. İnşallah ileride diğer fuar vb gibi, kitap fuarı 
da düşünüyorlar. Çeşitli alana dönüşür. Ama usul açısından bunun Plan ve Bütçe Komisyonu’na gitmesi 
gerekiyor. Söz almak isteyen varsa rakam konusunda da Plan ve Bütçe Komisyonu’na giderken rakam 
dillendiren olursa iyi olur. Arkadaşlar değerlendirir. Evet buyurun.  
 
HALİL UYANIK: Başkanım bu konuyu biraz daha ertelesek de daha çok sesimizi, Kepez’in sesini 
duyursak ayaklarının alışmasını sağlasak da önümüzdeki yıllarda ücretlendirsek daha iyi olmaz mı?  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Vallahi haklısın da şimdi şöyle ki Mayıs ayı geliyor. 31 Mart’tan sonra 
biliyorsunuz yönetim kabinesi değişiyor. Ama dediğim gibi bakın düşük de olsa bir rakam belirleme gibi 
yükümlülüğümüz var. O artık Belediye ye ait bir alan. Yani tutup bugün hükümetin, devletin belirlediği 
rakamlarla belirleyeme kalksak anası bellenir alamaz. Çünkü m² işgaliye fiyatları 4-5 gün süren faaliyet 
olacak yine biz buradan Plan ve Bütçe Komisyon üyelerine gönderme yapalım, düşük bir şey tutun 
sembolik bir şey tutun bu sene en azından. Bu ayak alışkanlığı adımızın duyulması gibi ama buradan Halil 
Bey şunu demek istedi. Yani hiç değil ama olabilecek en düşük düzeyde bir rakam ortaya çıkarsa teşvik 
etmiş oluruz. Doğru mu?  
 
HALİL UYANIK: Doğru.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Söz almak isteyen? Mehmet abi katılıyorsun değil mi?  
 
MEHMET NAİR: Evet tabi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Plan ve Bütçe Komisyonu anladı. İlgili gündem maddesinin Plan ve Bütçe 
Komisyonuna gitmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile ilgili komisyona 
gitmiştir. Dört.  
 
ERHAN BEKTAŞ: Belediyemizce her yıl geleneksel olarak düzenlenen ve 2019 yılında 51’incisi 
düzenlenecek olan Geleneksel Yağlı Pehlivan Güreşlerinin ve Kayısı Festivali Sünnet Şöleni’nin 
tarihlerinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi.  
 
BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet dinliyoruz.  
 
BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 
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ÖMER FARUK MUTAN: 5-6 Temmuz evet arkadaşlar ilgili birimden gelen teklif bürokrat arkadaşların. 
Zaten 51’incisi yapacağımız Yağlı Pehlivan Güreşlerini yine inadına 19 Mayıs’ta yapalım. Ramazana denk 
geliyor olsun. Geçen yılda öyle olmuştu bildiğim kadarıyla. 5-6 Temmuz’da da Kayısı Festivali ile sünnet 
çocuklarımızın sünnet şölenini ve ulusal bir sanatçının beldede konser vermesi olayı. Söz almak isteyen? 
Uygun mudur arkadaşlar?  
 
MEHMET NAİR: Uygundur.   
 
ÖMER FARUK MUTAN: O zaman 19 Mayıs 2019 Yağlı Pehlivan Güreşlerini, 5-6 Temmuz 2019’da da 
Kayısı Festivali diye adlandırdığımız etkinliklerinin yapılmasını bu tarihlerde yapılmasını oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Beş.  
 
ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 03.10.2018 tarih ve 2018/175 sayılı kararı ile kabul edilen 
Kepez Belediyesi Evde Bakım Hizmetleri Yönetmeliğinin 8’inci maddesinde değişiklik yapılması 
hususunun görüşülmesi. 
 
BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar yapmamız gereken o tüzüklerde oluşan yeni yapılanmaya bundan 
sonra 3-4 madde daha gelecek oylayıp geçeceğiz. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul 
edilmiştir. Madde altı. 
 
ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 02.09.2015 tarih ve 2015/137 sayılı kararı ile kabul edilen, 
Kepez Belediyesi Kreş ve Gündüz Bakımevleri Yönetmeliğinin 5’inci maddesinin (c) ve (d) bendinde 
değişiklik yapılması hususunun görüşülmesi.  
 
BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar kabul edenler? Önünüzde var zaten değişiklikler. Oy birliği ile 
kabul edilmiştir. Yeşiller şu anki hali, sarılar da şu anda mevcut güncellenen hali. Evet. 
 
ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 06.02.2013 tarih ve 2013/27 sayılı kararı ile kabul edilen 
Kepez Belediyesi Sosyal Yardım Yönetmeliğinin 4’üncü maddesinin (ç) ve (d) bendinde değişiklik 
yapılması hususunun görüşülmesi. 
 
BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet arkadaşlar Sosyal Hizmet ve Yardım Yönetmeliğinin ilgili 
maddelerindeki madde 4’deki (ç), (d) ve (g)’de oluşan yeni güncel durumu oylarınıza sunuyorum değişimi 
kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Sekiz.  
 
ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 02.09.2015 tarih ve 2015/141 sayılı kararı ile kabul edilen 
Servis Araçları Hizmet Yönetmeliğinin, 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 14’üncü 
maddesinin (a) bendi ve 15 inci maddesinin (b) bendine göre yeniden düzenlenmesi hususunun 
görüşülmesi.  
 
CEM MATARA: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Komisyona gidecek doğru mu? 
 
CEM MATARA: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar son meclise gelecek herhalde, değişim güncellenmiş hali ile. 
Mevcutta vardı bu yönetmeliğimiz ama arkadaşımızın da dediği gibi ilgili maddeler yeniden güncellenmesi 
gerekiyor. Ulaşım Komisyonu’na gidecek. Ulaşım Komisyonu’na gitmesini kabul edenler? Ret edenler? 
Oy birliği ile gitmiştir. Evet dokuz.  
 
YÜKSEL ÖZDEMİR: Sonraki maddeye geçmeden ben bir şey sorabilir miyim? Aklıma takıldı da bu 7. 
Madde bizim Sosyal Yardım Yönetmeliği, Kepkart Yönetmeliğimiz Ankara’dan onaylı gelmişti ya, bu 
değişimin yeni şekli de o zaman bildirilecek mi?  

ÖMER FARUK MUTAN: Bilgi olarak bildirilebilir usul açısından. Onu Yazı İşleri Müdürü not alsın. 
Bilgi olarak bildirin. Ama sonuçta özünde bir değişiklik yok. Şekil olarak var. Onu bildirin. Evet dokuz. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 05.02.1999 tarih ve 1999/09 sayılı kararı ile kabul edilen 
Belediye Zabıta Yönetmeliği’nin 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 15’inci 
maddesinin (b) bendine göre yeniden düzenlenmesi hususunun görüşülmesi.  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Komisyona gidecek doğru mu?  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Hangi komisyon?  
 
CEM MATARA: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Sıfırdan mı?  
 
CEM MATARA: Bilgi verdi.  
ÖMER FARUK MUTAN: Evet partiler. Halil Bey’i yazalım kafadan. Mehmet NAİR yazalım kafadan. 
Yazın Yüksel Hanımı da. Kabul mü? Arkadaşlar Halil UYANIK, Mehmet NAİR, Yüksel ÖZDEMİR’i 
gündemin dokuzuncu maddesindeki Kepez Belediyesi Zabıta Yönetmeliği değişiklik noktasında oluşacak 
komisyona önerildiler. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı olsun. On.  
  
ERHAN BEKTAŞ: 03.07.2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 15’inci maddesinin (b) bendine 
göre Kepez Belediyesi Kayıp ve Buluntu Eşya Uygulama Yönetmeliği çıkarılması hususunun görüşülmesi.  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  
 
ÖMER FARUK MUTAN: Evet bizim böyle bir yönetmeliğimiz yokmuş. Olmalıymış. Yine komisyon mu 
kuracağız?  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Bu sefer tersten gideceğiz. İnci PEHLİVAN ablam. Nermin Hanım. Yine Halil 
Bey tek olduğu için her yere giriyor. İnşallah bir dahaki dönem için bulunur, görürüz diye düşünüyorum. 
Doğru mu?  

HALİL UYANIK: Nasip.   

ÖMER FARUK MUTAN: Evet ilgili arkadaşları öneriyorlar, öneriyorum. Kabul edenler? Ret edenler? 
Kabul edilmiştir. On bir. 

HALİL UYANIK: Kayıp eşyalara sahip çıkmazsak komisyonun önemi mi kalacak Sayın Başkanım.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yönetmeliği çıkarırken dip not düşersin.  

ERHAN BEKTAŞ: Onbir, Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/11 sayılı kararı ile 
komisyona sevk edilen, Yazı İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki, Çalışma, Yönetmeliğinde değişiklik 
yapılması hususunun görüşülmesi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar genel anlamda biliyorsunuz yeni yılda Yazı İşleri’nden bu kültür 
ve sosyal işlerini ayırdık. Ayırınca yeniden revize edildi. Komisyonlara gitti. Komisyon raporları geldi. 
Şimdi Yazı İşleri’nkini Mehmet okuyor. Buyur arkadaşım.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar komisyon inceledi, etti. Bir ay sonra da önümüze geliyor. Birkaç 
defa da toplantı bildiğim kadarıyla. Tek, tek sayfa, sayfa geçelim mi? Baktınız mı? Daha önce dağıtıldı 
bunlar. 

YÜKSEL ÖZDEMİR: Yönetmelik çok güzel hazırlandı.  

ÖMER FARUK MUTAN: Güzel hazırlanmış, evet. Okuyun derseniz okuruz. Yok evet komisyondan 
geldiği gibi kabul edelim derseniz o şekilde karar altına alırız. Evet söz almak isteyen var mı? Yok mu? O 
zaman Yazı İşleri Yönetmeliğini, İnceleme Komisyonundan geldiği gibi kabulünü oylarınıza sunuyorum. 
Kabul edenler? Ret edenler? Kabul edilmiştir. Oniki. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/12 sayılı kararı ile komisyona sevk 
edilen, Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü Görev, Yetki, Çalışma Yönetmeliği hususunun görüşülmesi.  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: İkisi birlikte çalışıldı aynı komisyon tarafından. Zaten Yazı İşleri’nin bir 
yönetmeliği vardı. Diğeri de ona paralel bir şekilde oluştu. Güncellendi tekrar önümüze geldi. Tek, tek 
sayfa, sayfa madde, madde gitmenin alemi yok ise eğer söz almak isteyen varsa söz vereceğim. Yok, almak 
isteyen yoksa ilgili yönetmeliği komisyondan geldiği gibi kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Onüç.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 01.08.2018 tarih ve 2018/149 sayılı kararının görüşülmesi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet Erkan. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Camii alanı değil. Dini Tesis Alanı.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.    
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ÖMER FARUK MUTAN: Müsaade ederden ben kısaca toparlayayım bitirelim. Şimdi arkadaşlar geçen 
mecliste biz bunu bağışladık ya Diyanet Vakfına hani din işleri girince yumuşak olur gibi baktık. Ama 
Tapu olsun, Diyanet olsun buradaki herkes bir taraftan girdi çıktı. Bağış yapamıyoruz. Yapamadığımız için 
tekrar ilgili meclis kararı önümüze geldi. Ne yapacağız? Tahsis edebiliriz. O konuşulabilir burada veya 
vermiyoruz kardeşim deriz. Ben bu süreç ile ilgili ben sizleri uyandırma adına, gerçi UYANIK da burada 
ama iki noktaya dokunayım. Şimdi Müftü burada oturuyor biliyorsunuz. Geliyor zaman zaman oturuyor. 
Şimdi bir de Viyola Peyzaj var. İbrahim hoca var biliyorsunuz. O geldi bana dedi ki Müftü Bey bana dedi 
yol verdi. Dernek kuracakmışız cami yapacakmışız dedi. Biz zaten böyle yapıyoruz. Dernek kuruyoruz 
Belediye olarak. Camii de yapıyoruz. İki tane de camiimiz var. Bu beldede altı tane camii var, üç tanesi de 
bizim arkadaşlar. Belediyenin yani Merkez camii de köyden geliyor bilginiz olsun. Biz yaparız onu dedik 
yapacaksak onu dedim. Kendisine de söyledim ben. Hatta bir basın toplantısında da geçirdim onu yani. Biz 
dedik Diyanete verelim bir an önce yapar. Bir an önce de o bölgedeki dini ihtiyaçları da giderir. Ağırlığı da 
camii den oluşan bir inanç kümesi var biliyorsunuz. Ben öyle geçirdikten sonra tekrar geldi. Hızlanalım 
dedik. Hatta Erkan’a dedim askıya al dedim. Bunda niyet farklı dedim. Biz öyle yaparız. Ben niyetim 
şöyle; eğer ki tahsis edeceksek bile 3 (üç) yıl içinde bitir kardeşim. Tahsiste sonuç itibarı ile mal bizim. 
Onu da söyleyeyim. Sadece tahsis ediyoruz bu amaçla. Üç yıl içinde bitireceksen verelim. Yoksa 
vermeyelim. Yani bu halk kendi inanç noktasında böyle bir akıl gelişmeye başladı. Zannediyorum bu aynı 
Hristiyanların kiliseleri gibi kendi camiine kendi kitlene bakacaksın gibi noktaya taşınıyor. Ben niyeti 
bozdum verme taraftarı değilim bu benim kendi kişisel görüşüm. Çünkü bu süreç atıyorum sayın müftü 
bugün buradasın yarın yoksun kardeşim. O Devlette devamlılık gibi olay da yaşanmıyor. Maalesef 
yaşanmıyor, onu da söyleyeyim. En azından Belediye var olduğu sürece bu dönem olur da yarın 
Büyükşehir olursak mahalle olur oraya bağlanır. En azından yine yerel yönetim içinde kalır. Yaptık mı? 
Yaptık. Becerdik mi? Becerdik. Yani bu konu ile düşünceleriniz varsa alalım. Ya sınırlı ve kurallı bir tahsis 
yapalım. Ya da vermeyelim diye düşünüyorum.  

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Buyur.   

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Talep de yok.  

EŞREF KOÇ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: O zaman arkadaşlar bir önceki Meclis Kararının iptalini oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Bir şey diyecekseniz buyurun. Oy birliği ile bir önceki Meclis 
Kararı, caminin bağış esprisi ret edilmiştir. İptal edilmiştir. 

YÜKSEL ÖZDEMİR: Başkanım tahsis talebinin tamam da biz, benim kişisel görüşüm de Terzioğlu 
Camii gibi Bademlik Camii gibi bizde kalması yerel yönetimde kalması o şekilde daha güzel hizmet 
vermeyi… 

ÖMER FARUK MUTAN: Tabi tabi bundan sonra gelecek arkadaş bak bunları yaptık yatırım amaçlı 
mesela bir aday orada duruyor. Buraya camii yapacağız hazır yeri var ya camii yapacağız diye düşünür.  

HALİL UYANIK: Başkanım müsaade ederseniz bu konu ile fikrimi açıklamak istiyorum. Şimdi biz 
Müftülüğe bu şey yeri tahsis edersek bunu bir vakfa ya da başka yere tahsis edilecek… 

ÖMER FARUK MUTAN: Edemiyor. Dernek kurup yapmaya çalışıyor. Bunu biz de yapıyoruz. Ne gerek 
var? 
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HALİL UYANIK: Yani tahsis uhdesine alıp, vakfa kıyak olsun diye... 

ÖMER FARUK MUTAN: Onu bilemiyorum. Biz bir önceki kararı iptal ettik. Gelenler de onu 
değerlendirir.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Onun yeri nerede?  

ÖMER FARUK MUTAN: Yukarıda. Bahçeşehir’in orada. Ağabey otur 5 (beş) dakikaya biter. Otur, otur. 
Gündem ondört. 

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/14 sayılı kararı ile İmar 
Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 
570, 5741'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği.  

ÖMER FARUK MUTAN: Sanayi bölgesi 5000’lik komisyonda kalıyor. Komisyonda kalmasını kabul 
edenler? Ret edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

NERMİN ERDOĞAN: Bizden çıkıyor zaten.  

ÖMER FARUK MUTAN: Komisyon raporları hep aynı şeyi okuyoruz.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Buranın karşını Lokman EVİŞ adamını buldu etti, komisyondan geçirdi. 
Oradan da geçirdi. Ben en azından burada bir sürü gariban var. Onlar adına diyorum yani bu yine 
komisyonda kalsın. Bu Meclis o görevini taşısın bizden sonraki gelenlerin belki gücü, kuvveti, kudreti olur. 
Adamı bulunanlar olur ve burayı toparlar. Biz beceremedik. Koca bir dönem geçti beceremedik. O yüzden 
çekimser olarak mı geldi?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Ben tekrar komisyonda kalsın, önümüzdeki Mart’ta da kalsın. Sonra gelen 
arkadaşlar işe baksın diye düşünüyorum. Kabul edenler? Evet komisyonda kalmıştır. Onbeş.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/15 sayılı kararı ile İmar 
Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 29K-2c, Parsel: 563, 564, 568, 569, 
570, 5741'de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli İlave Uygulama İmar Planı. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yine komisyon çekimser diyor.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Göster orayı. Yeri biliyorsunuz değil mi arkadaşlar? Sanayinin olduğu yer. 
Karşı tarafı Lokman EVİŞ orayı halletti arkadaşlar. Aynı, karakter aynı bakın. Sulaması falan tarım alanı. 
Orayı gitti hallettim. Ben komisyonda kalmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy 
birliği ile kalmıştır.  

ERHAN BEKTAŞ: On altı. Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/24 sayılı kararı ile İmar 
Komisyonu’na sevk edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-
14D, Ada: 523, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği.  
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RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Komisyonda mı kalsın?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet gündemin onaltıncı maddesini komisyonda kalmasını komisyon önermiş. 
Komisyonun görüşüne katılanlar işaret buyursun lütfen. Evet oy birliği ile komisyonda kalmıştır. 

ERHAN BEKTAŞ: Onyedi, Belediyemiz Meclisi’nin 02.01.2019 gün ve 2019/25 sayılı kararı ile İmar 
Komisyonu’na sevk edilen, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, Pafta: H16C-
14D-4C, Ada: 523, Parsel: 2’de kayıtlı taşınmazlar üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 
Değişikliği.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet, gündemin onyedinci maddesinin İmar Komisyonu’nda kalmasını 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Ret edenler? Oy birliği ile komisyonda kalmıştır. Onsekiz.  

ERHAN BEKTAŞ: Belediyemiz Meclisi’nin 2019 Mart ayında yapacağı Meclis toplantı gün tespiti. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Kaç?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Daha erken yapsak olur mu? Son Meclis. 6 Mart uygun mu, Çarşamba günü 
Saat 15:00? Kepez Belediye Meclis Toplantı salonunda kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Evet arkadaşlar son maddemizdi kapattık. Hayırlı uğurlu olsun. Söz almak isteyen var mı böyle temenniler 
kısmında? Evet Halil kardeşim buyur.  

HALİL UYANIK: Şimdi bu sanayinin arkasındaki yerle ilgili bir düşüncemi paylaşmak istiyorum. 
Geldiğimiz günden beri bu sanayinin arkasındaki yerle uğraşıyoruz. Karşısında TOKİ yaptı. Kanal 
üstünden geçiyor. Tarım alanı. Burada eşitlik ilkesi, lafa geldiği zaman Anayasa da eşitlik ilkesi var. Kağıt 
üzerinde var kardeşim. Ona verilen hak buna neden verilmiyor? Bunu anlamış değilim. Anlamakta 
zorlanıyorum. 

ÖMER FARUK MUTAN: Halk bizi dinliyor şuanda canlı yayında.  

HALİL UYANIK: Dinlesinler.  

ÖMER FARUK MUTAN: Bunu kamu oyuyla paylaşın. Doğru söylüyorsun.  

HALİL UYANIK: Biz oradan çıkar düşünecek halimiz yok ki. O insanların sorunlarını çözmek için 
buradayız. Bizi Kepez halkı burada otursun diye seçmedi. Biz de isteklerini, taleplerini bildirecekler. Biz 
de çözeceğiz. Geldiğimizden beri uğraşıyoruz. Bir arpa boyu yola alamadık. Buna üzülüyorum. Buna isyan 
ediyorum. 

ÖMER FARUK MUTAN: Mehmet ağabey galiba cevap vereceksin siyaseten. 

HALİL UYANIK: Hayır siyasete bakmıyorum.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Bak bürokrasi kilitledi bizi orada bak. Ama adamın biri tam aynı nitelikteki 
tarım arazisini götürdü aldı kararlarını geldi kardeşim. Aldı mı? Aldı.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: O zaman şu soruyu soruyoruz: Kişilere göre değişiyor.  

ÖMER FARUK MUTAN: Değişiyor maalesef. Hani adalet, hak, hukuk falan deniliyor ya yok. Haklısın. 
Kabul. Yapamadık. Aşamadık. Kırıp dökecek halimiz de yok. Geldiğimiz nokta o. Olmalı mıydı? 
Olmalıydı. Lokman’a oluyorsa bunlara da olmalıydı. Doğru. Ama maalesef geldik orada tıkandık. Diyorum 
ya yeni Meclise bir nefes verelim onlar da açsın. Arkadaşlar başka temenni yoksa kapatıyorum Meclis’i.  
06.02.2019  

 

 

 

 

  

ÖMER FARUK MUTAN   ERHAN BEKTAŞ   HÜSAMETTİN ÜNVER 
BELEDİYE BAŞKANI   MECLİS KATİBİ   MECLİS KATİBİ 


